

MAGIC-CORNER®

The edgeboard of magic resistance

La cornière de la résistance magique



MAGIC-CORNER® > Top

It is the edgeboard of high quality, product with the best papers available on the market and special glues that allows us to obtain excellent performance in terms of special resistance, durability, flexibility and lightness. For those who want the assurance of their products travelling with maximum security, even long-distances.

Une cornière de la plus haute qualité, produit avec les meilleurs papiers disponibles sur le marché et des colles spéciales, qui permettent d'atteindre d'excellentes performances en termes de résistance spéciale, durabilité, souplesse et légèreté. Pour ceux qui souhaitent garantir la sûreté de la livraison de leurs produits, même pour de longs trajets.



MAGIC-CORNER® > Strong

It is the edgeboard of medium quality, product with a mix of certain papers with characteristics of resistance, solidity and lightness that guarantee performance significantly superior with respect to the market standard.

Specified particularly for cold storage and where a guaranteed toughness is required as in medium-range logistics.

C'est la cornière de qualité moyenne, fabriqué avec un mélange de cartons spéciaux, dont les caractéristiques de résistance, solidité et légèreté assurent des performances nettement supérieures aux standards du marché.

Indiqué en particulier dans les entrepôts frigorifiques et pour tous les cas où on exige la garantie de robustesse, comme pour la logistique à distance moyenne.



MAGIC-CORNER® > Simply

The conceived edgeboard with cost-effective papers, ideal for the protection of products, with technical characteristics that distinguish it on the market.

Particularly suited for the industrial sector and for short to medium journeys and those outside the cold chain.

C'est le cornière pour la protection des produits conçu avec des papiers plus économiques, avec des caractéristiques techniques qui le distinguent sur le marché. Particulièrement adapté pour le secteur industriel et pour les trajets à moyenne et courte durée et à la sortie de la chaîne du froid.



MAGIC-CORNER® > Hydro

It is the new totally water-repellent edgeboard.

It is composed from raw materials that make it 100% recyclable in the Class A paper system, combining technical needs with eco-sustainability. Particularly suited for the processing of washed vegetables or other products in contact with water.

C'est la nouvelle cornières totalement hydrofuge.

Entièrement composé de matières premières à 100% recyclables dans le cycle papier de classe A, il offre des prestations techniques écologiquement viables. Particulièrement adapté pour le traitement de légumes "humides" ou d'autres produits en contact avec de l'eau.